
Zápis ze schůze školské rady při ZŠ J. V. Sládka Zbiroh, příspěvkové organizace, 

 konané dne 04.11.2022 

 

Přítomni:  

za zřizovatele  - Mgr. MgA.Marie Holečková  

                           Jiří Čížek                      

 

za pedagog. pracovníky - Mgr. Jitka Pichlíková 

 

za zákon. zástupce nezl. žáků – Lenka Vlčková (předsedkyně školské rady) 

                                                   Markéta Rieserová  

 

Omluveni:  Mgr. Ing. Andrea Tláskalová 

 

 

Host: Mgr. Markéta Soukupová – ředitelka školy 

 

Program:  

1. Zahájení 

2. Prezence 

3. Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2023 

 

 

Bod 1 – Zahájení 

Jednání školské rady bylo zahájeno v kanceláři ředitelky školy.  

 

Bod 2 – Prezence 

viz. příloha 

 

Bod 3 – Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2023 

Paní ředitelkou byl členům školské rady předložen návrh rozpočtu školy na rok 2023 včetně 

návrhu na investice na nutné opravy a nákup investičního majetku školy. Součástí investičního 

rozpočtu je mimo jiné plán rekonstrukce záchodů, nákup dataprojektorů a interaktivních tabulí. 

Školská rada bere návrh rozpočtu školy na rok 2023 na vědomí. 

 

Hlasování: viz usnesení k bodu č. 3. 

 

Usnesení k bodu č. 3 

Školská rada schvaluje návrh rozpočtu školy na rok 2023. 

 

Pro: 5                   Proti: 0                  Zdrželo se: 0 

 

 

Ve Zbirohu dne 04.11.2021 

  
         Lenka Vlčková 

         předsedkyně školské rady 

 


